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UUIENLAND 

Soerabaia, 26 Januari 1932. 

Aan Red. Tijdschrift voor Tandheelkunde. 

Geachte Collegae! 	 - 

Op 13 Januari 1932 heeft de Nederl. Indische Mij. tot bevordering 
der Tandheelkunde op een algemeene vergadering haar éénjarig -be-
staan herdacht. Uit het jaarverslag van den secretaris deel ik U het 
volgende mede: 

Wanneer wij nagaan, wat wij ons als doel bij de stichting van onze 
Vereeniging hadden voorgesteld, zoo mogen wij zeggen, dat wij -in 
ons eerste jaar reeds veel hebben bereikt. Ongeveer 60 % van de in 
Indië gevestigde tandartsen mogen wij als leden van de Mij: beschou-
wen. Dit aantal is, gezien de groote verspreiding der tandartsen over 
Indië, als gunstig te beschouwen, vooral, wanneer wij er rekening 
mee houden, dat wij met de tandartsen van Batavia nog geen contact 
hebben verkregen. In Soerabaia, Bandoeng en Malang is een onder-
linge band tusschen de tandartsen gelegd, die elkaar vroeger meestal 
maar van naam kenden. Voor het bevorderen der mond- en tand-
hygiëne in Indië zijn plannen gemaakt tot het oprichten van tandheel-
kundige klinieken, plannen, die om practische redenen, zoowel in Ban-
doeng, als in Soerabaia nog op een uitvoering wachten. Een persoon-
lijk onderhoud met het Hoofd van den Dienst der Volksgezondheid 
Dr. Offringa heeft ons de bevestiging gebracht, dat er aan ontwer-
pen wordt gewerkt, die de sterk verspreide onbevoegde uitoefening 
der tandheelkunde in Indië zullen belemmeren. In Soerabaia werden de 
volgende wetenschappelijke voordrachten gehouden: Collega Guyt over 
Dentocoll en Knap over Cadmium, door Dr. li'ieberdink over Fram-
boesia en Dr. Müller over Tumoren van de kaken en de mondholte. 
Met geneeskundige organisaties in Indië werd contact verkregen, wat 
tot uiting kwam in de verleende toestemming van de medische sectie 
van het „Natuurwetenschappelijk Congres", om deel te nemen aan hun 
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Vergaderingen, waar ondergeteekende een voordracht hield over „Sto-
matogene Sepsis" en de voorzitter der medische sectie de wenschelijk-
heid uitsprak, dat de tandartsen ook een volgenden keer aan de voor-
drachten der medische sectie zouden deelnemen. Met Hollandsche tand- 
heelkundige instanties hebben wij verbinding gekregen. De Vereeni- 
ging tot bestrijding van het Tandbederf zal ons propagandamateriaal 
doen toekomen. Door correspondentie met Holland werd een onderzoek 
naar het beleid van den toenmaliger directeur der Stovit - Dr. H. 
Schöppe bespoedigd, welke eindigde met een ontslagaanvrage van ge-
noemden directeur. Onder de nieuwe directie van Dr. J. F. van Zeben 
is de verhouding tusschen de school en onze Mij. gunstiger geworden. 
In Bandoeng zijn de vereenigde tandartsen binnen korten tijd tot een 
unaniem tarief gekomen, in Soerabaia werd overeenstemming verkregen 
inzake voor onzen stand behoorlijke en niet behoorlijke reclame. Ge-
zien ook onzen financieelen toestand (batig saldo van ongeveer f 800) 
mogen wij hopen, dat ons volgend jaar even vruchtbaar zal zijn, 
als het afgeloopen jaar. 

Het bestuur voor het volgend jaar bestaat uit de tandartsen: J. C. A. 
Guyt, voorzitter; M. Knap, secretaris; N. W. Brouwer, penningmees- 
ter; Th. L. J. Fransz, A. E. van Hutten en H. F. C. Scholte, bestuurs-
leden. 

Namens de Mij., 

M. KNAP, Secretaris. 


